

DVD V560

State-of-the-Art Multimedia Centres with Good Design and Lots of Versatility.



Product Positioning:

- Home entertainment for all contemporary video and audio formats

Target Customer:

- All design conscious users requiring high-quality reproduction

Package Contents:

- User guide
- Remote control

Mustek GmbH presents a new generation of DVD players, which are full of promise under their attractive casings: the DVD-V560 as a versatile model for the connoisseur

The DVD V560 is compatible with all DVD video formats and media for MP3, DTS, CD-R, CD-RW, SVCD and DVCD formats. It supports the PAL and NTSC video formats and are fitted with outlets for Composite Video and S-Video. There is also an outlet for analogue as well as digital audio. With integrated Dolby Virtual Surround fitted, there is perfect audio quality with cinema quality. But of course the machines can run the common picture formats 16:9 and 4:3 as well as the MPEG 1 & 2 norms. With all this there is an assurance that you will be able to enjoy perfection listening to music or watching your favourite film. Using the infrared remote control and the convenient on-screen display, DVD player can be configured and used in complete comfort without a bundle of cables lying around.

DVD V560 – The Multimedia Centre for the Discriminating Customer.

The DVD V560 is Mustek's flagship in the DVD fleet: a piece of equipment for the demanding, design conscious user. Its success lies in its excellent optics and high-quality technology, which afford perfect satisfaction for your film or audio enjoyment. It is fitted with a AC3 audio decoder with digital and analogue interfaces. These features fulfil all that one could wish for with a DVD player.

Features

- DVD/CD/VCD/MP3/DTS/CD-R/CD-RW/SVCD/DVCD Playback compatible
- Support NTSC/PAL dual system and 16:9/4:3 format
- 5.1 channel analogue output
- AC 3 decoder for 5.1 digital output
- 32 X real-time play and display
- Composite Video, S-Video and Scart output
- Infra-red remote control and OSD (On-Screen-Display)

Reliability

In addition to the quality DVD-Player and the on-line help-system, this product package also includes a detailed manual and its global access to Mustek's technical support department. It features a standard warranty, outstanding technical support and is manufactured under strict ISO-9001 guidelines.

About Mustek

Mustek was established in 1988 and made the very first and unique hand-held scanner with a PCMCIA interface for PCs and Notebooks. This innovative and dynamic scanner pioneer has matured and diversified their products offerings from scanners to digital still cameras, LCD projectors, DVD players and UPS systems for the global market. All production follows ISO9001, 9002 regulation and adheres to most international industry standard. They serve the IT community with headquarter in Taiwan and offices in the USA, China, Japan and Germany.

Technical Specifications

Supported Formats: DVD, CD, MP3, DTS, CD-R, CD-RW, SVCD, DVCD
 TV System: NTSC, PAL
 Video Norms: MPEG-1, MPEG-2 (ISO/IEC-13818)
 Picture Formats: 16:9; 4:3
 Video Signal: 1.0V pp/75 Ohm Sync, minus
 S-Video Output: . (Y) 1.0V pp/75 Ohm (Sync and Minus Polarity)
 (C) 0,28 V pp/75 Ohm (Sync and Minus Polarity)
 Audio System: 5.1-channel analogue
 5.1-channel Dolby Surround Digital output
 DVD Frequency Range: 48 KHz Sampling: 4Hz~22KHz
 96 KHz Sampling: 4Hz~44 KHz
 Dynamic Range: > 95dB
 Harmonic Distortion: < 0,004%
 Analogue Audio Output: 2.9V/330 Ohm (1 KHz)
 Digital Audio Output: 0,5 V pp/75 Ohm
 Headphone Output: 32 Ohm (32 mW), > 8 Ohm
 Video Interface: 1 x SCART, 1 x Composite Video, 1 x S-Video, 1 x RGB
 Audio Interface: 1 x 5.1-channel analogue output
 1 x Digital PCM/AC3, coaxial, 1 x optical
 Power: 100/240 Volt, 50/60 Hz
 Power Consumption: 20 Watt
 Dimensions (W x H x D): 430 mm x 68 mm x 300 mm
 Weight: < 4 kg

Subject to error and technical modification. The actual products supplied may differ in technical features and design from the ones shown here.

DVD V560

„State-Of-The-Art“ Multimedia-Center mit gutem Design und allen Möglichkeiten



Produkt-Positionierung:

- Home-Entertainment für alle aktuellen Video- und Audioformate

Zielgruppe:

- Designbewußte Anwender mit hohen Qualitäts-Ansprüchen

Produktausstattung:

- Benutzer-Handbuch
- Infrarot-Fernbedienung

Die Mustek GmbH präsentiert eine neue Generation von DVD-Playern, die es faustdick unter den attraktiven Hüllen haben: den DVD-V560 als komfortablen Alleskönner für Anspruchsvolle.

Der DVD-V560 arbeitet mit allen DVD-Videoformaten sowie allen Medien für die Formate MP3, DTS, CD-R, CD-RW, SVCD und DVCD. Er unterstützt die Videonormen PAL und NTSC und verfügt über Ausgänge für Composite Video und S-Video, einen analogen Audioausgang sowie einen digitalen Audioausgang mit integriertem „Dolby Virtual Surround Soundsystem“ für Audiogenuss in Kinoqualität. Natürlich beherrschen die Geräte die gängigen Bildformate 16:9 und 4:3 und die MPEG-Normen MPEG 1 und MPEG 2. Damit bietet er die Gewähr für Film- und Audiogenuss in höchster Vollendung. Mit einer Infrarot-Fernbedienung und dem komfortablen On-screen-Display (OSD) kann der DVD- ganz bequem und ohne Kabelsalat konfiguriert und bedient werden.

DVD-V560 – Multimedia-Center für höchste Ansprüche

Der DVD-V560 ist das Flaggschiff der DVD-Player von Mustek: ein Gerät für designbewusste und anspruchsvolle Nutzer. Er überzeugt durch die gelungene Optik und hochwertige Technik, unge-trübten Film- und Musikgenuss ermöglicht. Er ist mit einem AC3-Audiodecoder mit digitalen und analogen Schnittstellen ausgestattet und kann damit wirklich alle Anforderungen an einen DVD-Player erfüllen.

Eigenschaften

- Playback von DVD,VCD, Audio-CD, MP3, DTS, CD-R, CD-RW, SVCD,DVCD
- Unterstützung von PAL und NTSC, 16:9 und 4:3-Formaten
- 5.1 analoger Ausgang
- AC 3-Decoder für 5.1 digitalen Ausgang
- Realtime-Playback mit bis zu 32 facher Geschwindigkeit
- Ausgänge für Composite, S-Video und Scart.
- Infrarot-Fernbedienung und OSD(On-Screen-Display)

Zuverlässigkeit

Zusätzlich zum Qualitäts-DVD-Player und dem Online-Hilfesystem beinhaltet dieses DVD-Player-Paket noch ein detailliertes Handbuch. Außerdem gewährleistet Mustek für den DVD-Player eine Standard-Garantie, guten technischen Support mit weltweitem Zugang und die Herstellung unter strikten ISO-9001 Richtlinien.

Über Mustek

Mustek wurde 1988 gegründet und brachte die ersten Handheld-Scanner für PCs auf den Markt. Der Scanner-Pionier ist zu einem dynamischen Unternehmen herangereift, das Scanner, Digital-kameras, LCD-Projektoren, DVD-Player und USV-Systeme entwickelt, hergestellt und weltweit vermarktet. Das ISO-9001-zertifizierte Unternehmen mit Firmenzentrale in Taiwan verfügt über Niederlassungen in den USA, Deutschland, Japan und China.

Technische Daten

Unterstützte Formate: DVD, VCD, CD, MP3, DTS, CD-R, CD-RW, SVCD, DVCD
 TV-System: NTSC, PAL
 Videonormen: MPEG-1, MPEG-2 (ISO/IEC-13818)
 Bildformate: 16:9; 4:3
 Videosignal: 1.0 V pp/75 Ohm Sync, minus S-Video Ausgang: (Y) 1.0 V pp/75 Ohm (Sync & Minus Polarität) (C) 0,28 V pp/75 Ohm (Sync & Minus Polarität)
 Audiosystem: 5.1-Kanal analog Ausgang 5.1-Kanal Dolby Surround Digitalausgang
 Frequenzbereich DVD: 48 KHz Sampling: 4 Hz – 22 KHz 96 KHz Sampling: 4 Hz – 44 KHz
 Dynamikbereich: > 95 dB
 Klirrfaktor: < 0,004%
 analoger Audioausgang: 2.0 V/330 Ohm (1 Khz)
 digitaler Audioausgang: 0,5 V pp/75 Ohm
 Kopfhörerausgang: 32 Ohm (30 mW), > 8 Ohm
 Video-Schnittstellen: 1 x Scart, 1 x Composite Video, 1 x S-Video, 1 x RGB
 Audio-Schnittstellen: 1 x 5.1 Kanal Analog 1 x Digital PCM/AC 3, koaxial, 1 x optisch
 Netzspannung: 100 / 240 Volt, 50/60 Hz
 Leistungsaufnahme: 20 Watt
 Maße (B x H x T) 430 mm x 68 mm x 300 mm
 Gewicht: < 4 kg

Irrtum und technische Änderungen vorbehalten. Gelieferte Produkte können von den hier gezeigten in technischen Eigenschaften und Design abweichen.